
Zápis č. 4/2015

z jednání výboru ŽP, kultury a sportu MČ Praha – Velká Chuchle, konaného dne 11.11.2015

Přítomní:
Ladislav  Kadeřábek,  Věra  Formanová,  Robert  Pořízek,  Jiří  Janouš  ml.,  Jiří  Špaňhel,  Jiří
Procházka

Jednání výboru započalo v 17:00 a bylo ukončeno v 18:20.
Pan J. Špaňhel, který se předem omluvil, opustil jednání výboru v 17:30.
V 17:30 se do jednání zapojil pan R. Pořízek.

Program jednání výboru:

1. Projednání ohniště na zahradách
2. Informování výboru o zmlazování živého plotu v Malé Chuchli – živý plot je prorostlý

nálety
3. Nakloněný strom do Strakonické ulice – u bus zastávky RobinOil se strom naklání do 

Strakonické ulice (může ohrožovat dopravu)
4. Suché větve a pahýly u pomníku na nám. Chuchelských bojovníků – potřeba zmladit a

prořezat
5. Informování výboru, že pí J. má již břízu pokácenu (ul. Na Cihelně\Dolomitová)
6. Potřeba pokácet\razantně zkrátit lípu v Malé Chuchli (ul. Zbraslavská)
7. Pí V. nabízí na základě podané žádosti špičku jedle jako Vánoční strom k ZŠ
8. ZMČ schválilo příspěvek 5 000 Kč mysliveckému sdružení v Radotíně na pachové 

ohradníky – doporučení mysl.sdružení Řeporyje?
9. Projednání problematiky ohledně KLUB.DOMU
10. Projednání žádosti firmy Zabos, s.r.o.
11. Projednání stavu lávky „Nad Libří“ - parc. č. 1027/2
12. Projednání obnovy na pozemcích parc.č. 1038/3
13. Projednání problematiky ohledně bezdomovců u Vltavy za podchodem z ulice 

Dostihová
14. Projednání úprav v objektu K8

Předmětem jednání bylo:

1. Projednání vytváření ohnišť na zahradách – Vzhledem k současné legislativní úpravě,
není nijak omezeno vytváření ohnišť na soukromých pozemcích. V případě problému
se občané mohou obrátit na Městskou policii

2. Výbor bere zmlazování živého plotu v Malé Chuchli na vědomí.

3. Výbor  doporučuje  odstranění  strom,  tak  aby  se  zamezilo  ohrožení  –  jednomyslně
odsouhlaseno

4. Zmlazení a prořez na nám. Chuchelských bojovníků – jednomyslně odsouhlaseno

 Výbor navrhl výběrové řízení na firmu, která by realizovala zmlazení a prořez
a o park u pomníku pečovala celý rok

 Realizace by neměla přesáhnout cca 100 000 Kč ročně



5. Výbor bere na vědomí dokončení kácení před domem pí J.

6. Výbor  s pokácením  lípy  v Malé  Chuchli  v ul.  Zbraslavská  souhlasí,  s náhradní
výsadbou namísto pokácené lípy – jednomyslně souhlasí

7. Výbor bere nabídku pí V. na vědomí a doporučuje přímé projednání s ředitelkou ZŠ

8. Výbor navrhuje, aby MČ Praha – Velká Chuchle nakoupila vlastní ohradníky tak, aby
si  občané  postižených  lokalit  mohli  zažádat  o  jejich  přidělení  –  cena  nákupu
pachových ohradníků ve výši cca 20 000 Kč – jednomyslně odsouhlaseno

9. Prostory pronajaté k různým druhům oslav by se měli vracet uklizené. Při pronájmu je
nutné fyzické předání. – jednomyslně odsouhlaseno

 Výbor  navrhuje  vytvořit  protokol  o  stavu  před  a  po  zahájení  pronájmu
k jednotlivým akcím/oslavám

 Výbor navrhuje výboru majetku projednání provozního řádu objektu
 Výbor navrhuje výboru majetku označení objektu nápisem/cedulí „KLUBOVÝ

DŮM“ z důvodu špatného označení

10. Projednání žádosti firmy ZABOS, s.r.o. – návrh ke zbudování sportovně-relaxačního
centra

 Do ukončení sanace skládky považuje výbor záměr za neopodstatněný

11. Stávající poničenou lávku „Nad Libří“ je třeba opravit – jednomyslně odsouhlaseno

12. Ke změně výbor navrhuje začít s přeměnou na sad a zahrnout do rozpočtu na rok 2016

13. Výbor žádá o zvýšení kontroly Městskou Policí Prahy 5, aby vyháněla bezdomovce

14. Projednávání úprav objektu K8 – jednomyslně odsouhlaseno

 Výbor navrhuje úpravu objektu K8 pro zvýšení kapacity na 150 lidí za účelem
pořádání kulturních a sportovních akcí

 Předprojektový návrh úprav proveditelnosti vč. rozpočtu

Zapsal:

Bc. Jiří Procházka

Ladislav Kadeřábek
Předseda výboru ŽP, kultury a sportu


